



Referat fra styremøte

Dato: 02.12.25 klokken 18:00

Sted: Teams

Til stede: Ådne August Robertsen, Elise Stunner Flyum, Marie Lieungh, Hårek Folkenborg og Emil Johannes Kögeler Vögele

Fraværende: Lise Robersten og Olav Emil Kærnli Kristiansen

Referent: Emil Johannes Kögeler Vögele

Saksnr. Tittel/beskrivelse

S50/H25 Godkjenning av innkalling og dagsorden

- Innkalling og dagsorden godkjennes

S51/H25 Orientering fra leder

- Ekstraordinært allmøte
 - Nestleder orienterer om at det må avholdes ekstraordinært allmøte torsdag 04. desember for å oppfylle krav om kjønnskvalitering i fakultetstyre.
 - Bør vurdere å innta kjønnskvaliteringer i våre vedtekter for å tilfredsstille krav om kjønnskvalitering.
- Samarbeid med juristforbundet
 - Leder orienterte om et møte med det nasjonale studentstyret i Juristforbundet, hvor muligheten for et tettere samarbeid ble diskutert. Juristforbundet ønsket innsikt i JSUs arbeid og hvilke gjensidige gevinster et samarbeid kan gi. JSUs hovedoppgaver ble presentert, og det ble presisert at styret ennå ikke har drøftet konkrete samarbeidsformer.
 - Et mulig tiltak som ble løftet frem, var faste møter én gang per semester, der JSU kan diskutere saker og få innspill fra studenter ved alle studiesteder, samt dra nytte av Juristforbundets bredere nasjonale perspektiv. Et slikt samarbeid kan styrke JSUs arbeid og gi større tyngde i dialogen med fakultetet. Leder påpekte også at en tettere kobling kan være nyttig, da fakultetet ofte vektlegger





Juristforbundets uttalelser, og at det derfor mangler en god forbindelse mellom JSU, fakultetet og Juristforbundet.

- Juristforbundet vil også kunne ha nytte av bedre innsikt i hva som skjer på fakultetene lokalt. De uttrykte stor interesse for et slikt samarbeid.
- Det nasjonale studentstyret inviterte JSU til å delta på sine fysiske møter (april og november), og viste interesse for å teste ut samarbeid om studentarrangementer og stands. Begge parter var enige om å prøve dette i praksis før man eventuelt formaliserer en samarbeidsavtale.
- Styret stiller seg positiv til et samarbeid med juristforbundet. Møter én gang i semesteret, så vel som løpende dialog med studentstyret til juristforbundet anser styret som hensiktsmessig. Det pekes imidlertid på at effekten av å ha stands i lag kan føre til en overlapp som gjør at organisasjonen får gjort mindre samlet, enn hver for seg.

S52/H25 Orientering fra økonomiansvarlig

- Økonomiansvarlig orienterer om økonomi.

S53/H25 Orientering fra kontorkaptein

- Kontorkaptein orienterer om masterkontorene.
- Er installert nye låser ved masterkontorene, men disse fungerer ikke ennå.
- Det juridiske fakultet er ikke orientert om hvor langt universitetet er kommet i å få de nye låsene til å fungere godt.
- Kontorkaptein forbereder til ny runde med søknader i desember.

S54/H25 Orientering fra velferdsansvarlig

- Nestleder Ådne leser opp status fra velferdsansvarlig.
- Renhold er greit i kjøkkenkroken. Ikke mottatt klager eller henvendelse for øvrig, slik at velferdsansvarlig antar at kjøkkenkroken fungerer fint..

S55/H25 Orientering fra markedsføringsansvarlig

- Markedsføringsansvarlig orienterer.
- Skal ta kontakt med flere relevante aktører for å høre om det er mulig å få printet på totebags.

S56/H25 Orientering fra jusspustansvarlig

- Jusspustansvarlig orienterer om prosessen med å invitere noen inn til å holde foredrag med hensikt å minke negativt karakterpress.





- Er imidlertid usikkert hva nøyaktig foredraget bør handle om.
 - Et styremedlem kommer med innspill på at man kanskje ikke kun skal fokusere på karakterer, men andre ting som vil være relevant når man skal komme ut i jobb. Som eksempel vises det til at stort engasjement rundt masteren kan være noe som vektlegges.

S57/H25 Orientering fra ansvarlig for undervisningsprisen

- Ansvarlig for undervisningsprisen orienterer.
- Ettersom arbeidet ifb. Undervisningsprisen først starter etter nyttår, avventes det med å jobbe med det før januar.

S58/H25 Avklaring utgifter fagkritisk rekke

- 2100,- går på flyreiser.
- Ca. 400,- vil brukes på taxi.
- Ansvarlig for fagkritisk rekke sørger for tilfredsstillende gave.
- Foredraget vil avholdes 03. mars 2026.

S59/H25 Lunsjmøtesaker 04.12

- Tar opp fremtidig nedleggelse av PJ som noe vi ønsker å ta tak i.
 - Påvirker nok ikke nåværende styre, men fremtidige jusstudenter.
 - Fremhever PJ som en viktig møteplass, og at viktigheten av å bevare biblioteket eller, eventuelt tilby et tilfredsstillende supplement.

S60/H25 Eventuelt

Møtet avsluttet 19:02

